
3.  zasadnutie obecného zastupiteľstva v Strečne. 

 1 

Začiatok rokovania:  16,30   hod.                                Ukončenie rokovania:  19,00 hod. 

 

Konané dňa: 13.3.2023 

 

Prítomní: 

Starosta obce:   

Bc. Dušan Štadáni 

 

Zúčastnení poslanci: 

     p. Beáta Badibangová 

PhDr. Mária Beháňová 

p. Marek Hanuljak 

Ing. Július Ilovský 

Ing. Miroslav Kubo 

p. Ivan Melo 

p. Vojtech Oberta 

Mgr. Iveta Tarabová 

p. Ján Trnovec 

 

Hlavný kontrolór obce:       p. Lingeš Peter  

Zapisovateľka:  Ing. Ivana Tavačová 

Zúčastnení hostia:                viď príloha  

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Kontrola uznesení 

3. Prenájom obecného majetku – parkovisko pod hradom Strečno 

4. Úver na  most – projekt Stavebné úpravy lávky pre peších ponad rieku Váh 

5. 3.zmena rozpočtu na r. 2023 

6. Verejné obstarávanie pre komunálny odpad 

7. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra 

8. Rôzne     

9. Záver  

 

 K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia     

Starosta obce Strečno Bc. Dušan Štadáni privítal všetkých prítomných na 3. zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva v Strečne. 

 

Pozvánka s podkladmi rokovania bola doručená poslancom OZ, hlavnému kontrolórovi obce,  

zverejnená bola na úradnej tabuli a webovej stránke obce 3 dni pred zasadnutím obecného 

zastupiteľstva. Starosta konštatuje, že OZ je uznášania schopné. 

Starosta obce určil za zapisovateľku zápisnice Ing. Ivana Tavačová.  

 

Za overovateľov zápisnice starosta navrhuje poslancov : 

1. Ing. Július Ilovský 

2. p. Ivan Melo 

 

Starosta dal za predložený návrh hlasovať.  
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p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za 

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 0. 

 

Za členov návrhovej komisie starosta obce určuje: 

1. p. Beáta Badibangová 

2. PhDr. Mária Beháňová 

 

Starosta dal za predložený návrh hlasovať.  

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za 

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ uvedený návrh schválili. 

 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce informoval poslancov o programe 3. zasadnutia OZ a následne dal za predložený 

program hlasovať. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za 

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ uvedený návrh programu 3. zasadnutia OZ schválili. 
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K bodu č. 2  Kontrola uznesení 

 

Z predchádzajúcich zasadnutí OZ vyplynula potreba osadenie zrkadla na križovatke ulíc 

28.októbra a Čsl. brigády, osadenie retardérov ul. Kamenná a Za záhradami  a oprava ciest - 

vzhľadom na doterajšie zimné obdobie tieto úlohy pretrvávajú. 

 

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ berú informácie z kontroly uznesení na vedomie. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za 

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ berú informácie na vedomie. 

 

K bodu č. 3 Prenájom obecného majetku - parkovisko pod hradom Strečno 

Na základe podnetu nájomcu parkoviska pod hradom - p. Štefana Obertu o skončení nájomnej 

zmluvy k 27.4.2023 bol požiadaný právny zástupca obce o vyjadrenie sa k možnosti ďalšieho 

prenájmu parkovania z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Jedná sa o obecné parcely: 
a/ zapísaný na LV č. 1463 ako pozemky: 
- parc. C-KN č. 1087/2 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 26 m2 

- parc.  C-KN č. 1095/7 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 46 m2 

b/ zapísaný na LV č. 1464 ako pozemky: 
- parc.  C-KN č. 1088 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 76 m2 
c/ zapísaný na LV č. 1464 ako pozemky: 

- parc. C-KN č. 1094 – ostatné plochy o výmere 171 m2  
- parc. C-KN č. 1134/2 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 566 m2 

Podľa stanoviska právnika obce v súlade s ust. § 9a ods.9 písm. c) zákona č. 138/91 Z.z. 

o majetku obcí je možnosť zverejniť zámer o nájme nehnuteľného obecného majetku z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa pre žiadateľa p. Štefana Obertu. Osobitný zreteľ je daný 

skutočnosťou, že žiadateľ je dlhodobým nájomcom predmetných nehnuteľností, má uzavreté 

nájomné zmluvy aj s ostatnými súkromnými vlastníkmi nehnuteľností v lokalite parkoviska 

pod hradom a počas doterajšieho trvania nájmu na svoje náklady pozemky upravil a udržiava. 

Po stanovisku právnika bol p. Štefan Oberta vyzvaný k podaniu písomnej žiadosti do 

plánovaného zasadnutia finančnej komisie. V žiadosti p. Oberta opisuje ako dal celú časť 

parkoviska do stavu ako ho vidíme dnes, veľa do neho investoval - el.prípojka, vybudovanie 

oporného múru, toaliet, oprava parkovacích plôch.  

Dňa 8.3.2023 zasadla finančná komisia, ktorá na základe stanoviska právnika odporučila 

Obecnému zastupiteľstvu tento zámer z dôvodu hodného osobitného zreteľa schváliť. Zároveň 

navrhuje doterajšiu cenu nájmu (t. j. 3500 €/ročne) navýšiť o mieru inflácie za rok 2022, t. j.   

3 950 €. Každý ďalší rok potom navýšiť túto sumu o mieru inflácie za predchádzajúci rok. 

Zmluva sa odporúča uzavrieť opäť na obdobie 4 rokov t.j. od 28.4.2023 – 27.4.2027. Počas 

rozpravy poslancov OZ sa predložil nákres obecných pozemkov pod hradom, rovnako sa 
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podrobne rozobral predchádzajúci stav a dôvod hodný osobitného zreteľa, k čomu sa vyjadril 

aj prítomný p. Štefana Oberta.  

Na základe odporúčania finančnej komisie a stanoviska právnika obce, dal starosta hlasovať za 

uvedený návrh zámeru prenajať nehnuteľný majetok nachádzajúci sa v k.ú. Strečno z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa pre p.Štefana Obertu.  

 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - zdržal sa 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za 

Mgr. Iveta Tarabová - zdržala sa 

p. Ján Trnovec - za 

 

Schválený zámer nájmu nehnuteľného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa sa 

zverejní na úradnej tabuli obce po dobu 15 dní.  

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 2, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ schvaľujú zámer prenajať nehnuteľný majetok nachádzajúci sa v k.ú. Strečno - 

parkovisko pod hradom Strečno z dôvodu hodného osobitného zreteľa p. Štefanovi Obertovi. 

 

K bodu č. 4 Úver na most – projekt Stavebné úpravy lávky pre peších ponad rieku Váh 

Starosta informoval, že v najbližšej dobe sa začne s projektom Stavebné úpravy lávky pre 

peších ponad rieku Váh. Projekt je súčasťou cezhraničného projektu "Zvýšení přístupnosti a 

bezpečnosti ke kultúrním památkam v česko - slovenském pohraničí". Vedúcim projektovým 

partnerom programu Interreg V-A SR-ČR je Moravskoslezský kraj. Hlavným cezhraničným 

projektovým partnerom je VÚC ŽSK, obec Strečno je projektovým partnerom. Ide o stavebné 

úpravy oceľovej priehradovej lávky medzi obcami Strečno a Nezbudská Lúčka. Súčasťou diela 

bude zvýšenie zaťažiteľnosti lávky a úprava parametrov pre cyklodopravu. 

V súvislosti so stavebnými úpravami starosta informoval o nutnosti úplnej uzávery lávky počas 

celej doby trvania rekonštrukcie cca 8 mesiacov. Momentálne sa riešia možnosti prepravy 

občanov Strečna a občanov z Nezbudskej Lúčky kompou a jej časový harmonogram prepravy. 

Vzhľadom na nestály prietok rieky Váh je potrebné, pre prevádzku kompy, zabezpečiť jeho 

stabilitu. Starosta preto informoval o plánovanom stretnutí  s OU v Žiline a vedením VUC 

Žilina z dôvodu ich súčinnosti.  Tiež sa rieši otázka možnosti diaľkových autobusových spojov 

medzi Žilinou a Martinom so prejazdom cez obec.  

Následne dal starosta hlasovať, že poslanci OZ berú na vedomie informáciu o úplnom uzavretí 

lávky počas jej rekonštrukcie a náhradnom riešení prepravy obyvateľov cez rieku Váh. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za 

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 
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Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ berú informáciu na vedomie. 

 

 

 Celkové finančné náklady na rekonštrukciu lávky sú  vo výške 672 239,83 €, z toho činí 

spolufinancovanie zo zdrojov EÚ v objeme 85% t.j. 571 403,85 €, spolufinancovanie zo ŠR 

10%, t. j. 67 223,98 € a vlastné zdroje obce vo výške  5 %, t. j. 33 612,00 €. Projekt bude 

hradený formou refundácie. 

Stavebné práce podľa projektu predstavujú maximálnu sumu 656 768,63 Eur, ktoré bude 

musieť obec platiť mesačne dodávateľovi na základe vystavených faktúr a následne ich žiadať 

na preplatenie. Nakoľko sa jedná o veľký finančný objem prostriedkov a na obci sa   plánujú aj 

iné investičné aktivity,  je možnosť požiadať o preklenovací úver z banky.  

Jedná sa o Municipálny úver - Eurofondy na predfinancovanie a spolufinancovanie s úrokom 

12 mes. euribor k danému dňu (cca 3,9 + úrokové rozpätie 0,8 p.a.) Úver sa bude čerpať a 

úročiť na základe predložených dodávateľských faktúr na zaplatenie. Následne obec bude 

žiadať o preplatenie Ministerstvo investícií regionálneho rozvoja a informatizácie SR. Tento 

typ úveru sa nezapočítava do zadĺženosti obce. Podmienky úveru z Prima banky, kde má obec 

zriadené účty, boli predložené a prehodnotené na zasadnutí finančnej komisii dňa 8.3.2023.  

Finančná komisia odporučila tento úver schváliť. Starosta obce požiadal o stanovisko hlavného 

kontrolóra obce, ktorý dal odporúčací charakter.  

 

Starosta dal hlasovať za predložený návrh poskytnutia municipálneho úveru - eurofondy. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za 

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ schválili Municipálny úver - Eurofondy vo výške 656 768,63 Eur. 

 

K bodu č. 5  3. zmena rozpočtu na r. 2023 

1. a 2. zmena rozpočtu bola upravená na základe oznámení o poskytnutých dotáciách zo 

štátneho rozpočtu v predchádzajúcich mesiacoch.  

Návrh 3. zmeny rozpočtu na strane príjmov zahŕňa aktuálnu prognózu podľa zverejnených 

východiskových štatistických údajov v mesiaci február  a zapojenie nevyčerpaných finančných 

prostriedkov ZŠ a MŠ z r. 2022. 

Na strane výdajov ide najmä o úpravu výšky dotácie pre Inštitút zdravého vývinu podľa 

aktuálneho jednotkového koeficientu, navýšenie energií podľa zálohových faktúr a 

dodatočných prác na Dome smútku. 

3.zmena rozpočtu bola prejednaná na zasadnutí finančnej komisii dňa 8.3.2023. 
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Starosta informoval o dotácii na zvýšenie energií z Ministerstva hospodárstva, kde obce majú 

možno žiadať kompenzáciu. 

 

Starosta dal hlasovať za 3. zmenu rozpočtu 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za 

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ schválili 3. zmenu rozpočtu. 

 

K bodu č. 6 Uznesenie pre Mikroregión Terchovská dolina – verejné obstarávanie pre KO 

 

Starosta informoval o pracovnom stretnutí Mikroregiónu Terchovská dolina, na ktorom sa 

rokovalo o príprave súťaže verejného obstarávania na likvidáciu, prepravu a zber komunálneho 

odpadu a nakladania s odpadom spoločne pre obce, ktoré tvoria MTD.  

V súvislosti s ukončením Rámcovej dohody o zbere a preprave komunálneho odpadu pre MTD 

ku dňu 31.5.2023 sa dohodlo, že spoločné verejné obstarávanie bude zastrešovať obec Teplička 

nad Váhom. Z tohto dôvodu je potrebné prijať na jednotlivých obciach (MTD) uznesenie, že 

OZ schvaľuje spoločné verejné obstarávanie prostredníctvom obce Teplička nad Váhom na 

činnosti nakladania s odpadom na obdobie 5 rokov.  Fakturácia za likvidáciu odpadu bude 

prebiehať pre každú obec jednotlivo, na základe skutočného stavu vývozu odpadu 

spoločnosťou tak ako to bolo doteraz. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za 

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ schvaľujú spoločné verejné obstarávanie prostredníctvom obce Teplička nad 

Váhom na činnosti nakladania s odpadom na obdobie 5 rokov. 
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K bodu č. 7 Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra 

 

Starosta oboznámil poslancov, že dňa 5.7.2023 uplynie funkčné obdobie hlavnému 

kontrolórovi obce p. Petrovi Lingešovi. Informoval o podmienkach vyhlásenia konkurzu na 

hlavného kontrolóra obce. V zmysle zákona č. 369/1990 Z.z.o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, OZ vyhlási deň konania voľby hlavného kontrolóra na úradnej tabuli 

minimálni 40 dní pred dňom konania voľby tak, aby sa voľba vykonala počas posledných 60 

dní funkčného obdobia doterajšieho hlavného kontrolóra.  

Kandidát musí odovzdať svoju prihlášku najneskôr 14 dní pred dňom konania voľby na 

obecnom úrade. Súčasťou prihlášky je aj doklad o vzdelaní a výpis z registra trestov. Funkčné 

obdobie hlavného kontrolóra  je 6 rokov. 

Pracovný úväzok hlavného kontrolóra je 2 hodiny denne, 40 hodín mesačne. V rozprave 

poslancov so starostom,  bolo navrhnuté, aby sa voľba hlavného kontrolóra konala 12.06.2023 

o 16,30 hod v kancelárii starostu. Obálky s prihláškami a požadovanými dokumentami majú 

byť na obecný úrad doručené 14 dní pred voľbou hlavného kontrolóra – do 29.05.2023.  

Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali za vyhlásenie navrhnutého termínu voľby hlavného 

kontrolóra. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za 

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ vyhlásili voľbu hlavného kontrolóra na 12.06.2023 o 16,30 hod v kancelárii 

starostu.  

 

K bodu č.8 Rôzne 

 

A) Majetkové priznanie starostu obce 

Starosta informoval, že v zmysle Ústavného zákona  o ochrane verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov č. 357/2004 čl. 7 ods. 1 predkladá v zákonnej lehote majetkové 

priznanie predsedovi komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone verejnej funkcie. 

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ berú na vedomie predloženie majetkového priznania 

starostu. 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za 

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 
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Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ berú predloženie majetkové priznanie starostu obce na vedomie.  

 

 

 

B) Inventarizácia majetku obce k 31.12.2022 

Na základe „Zákona o účtovníctve“ a „Príkazu starostu obce“ bola k 31.12.2022 vykonaná 

inventarizácia majetku a záväzkov. Inventarizáciu vykonávali inventarizačné komisie podľa 

príkazu starostu na úsekoch: Obecný úrad, Obecný podnik služieb, Základná škola, Materská 

škola, Požiarna ochrana. Výsledky inventarizácie spracovávala ústredná inventarizačná 

komisia a za každý úsek vyhotovila inventarizačný zápis o priebehu a výsledku inventarizácie. 

Inventarizácie sa zúčastnili tiež pracovníci zodpovední za zverené hodnoty na vyúčtovanie. Na 

všetkých úsekoch boli v priebehu prác vykonané fyzické inventúry  nehmotného majetku, stavu 

hotovosti v pokladni a dokladové inventúry. Inventarizáciou neboli zistené žiadne manká ani 

prebytky majetku. 

 

C) Návrh na vyradenie majetku Materskej školy 

Starosta informoval o predložení návrhu Materskej školy Strečno o vyradení nefunkčného 

majetku, ktorý Materská škola a Školská jedáleň už nevyužíva. Jedná sa o el. sporák a kotol, 

ktoré sú už odpísané. Majetok bude vyradený z evidencie a fyzicky odovzdaný na likvidáciu v 

súlade so zákonom o odpadoch. 

 

D) Informácie o kultúrnych podujatiach v obci 

Starosta informoval o dátume 37. ročníku Behu oslobodenia obce, ktorý sa uskutoční dňa 

30.4.2023 a oslovil predsedu športovej komisie, aby zabezpečil zasadnutie komisie k príprave 

a organizácii podujatia. Taktiež informoval o dátume Strečnianskych hodov dňa 20.-21.5.2023, 

kde je potrebná súčinnosť kultúrnej komisie. 

 

E) Informácie o stave projektu Rozšírenie kapacity MŠ - prístavba, nadstavba a stavebné 

úpravy 

Obec zaslala žiadosť na SIEA o vykonanie zmeny v projekte Zníženie energetickej náročnosti 

budovy MŠ, ktorý obec uskutočnila v predchádzajúcom období. Bolo potrebné predložiť 

výpočet merateľných ukazovateľov, vyjadrenie projektanta k vykurovaniu a vyjadrenie 

audítora k zmene merateľných ukazovateľov. Zmena je potrebná na to, aby sa mohlo nadviazať 

na ďalší projekt - Rozšírenie kapacity MŠ - prístavba, nadstavba a stavebné úpravy. Odpoveď 

bola doručená dnes, zmena je schválená. Momentálne prebieha verejné obstarávanie na 

stavebné práce nového projektu. Je potrebné, aby projekt bol zrealizovaný do konca r. 2023. 

 

 

F) Informácie o projekte "Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry" 

Obec Strečno mala snahu zapojiť sa do výzvy pod názvom „ Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry,“ ktorá bola vyhlásená Fondom na podporu športu 

a dokončiť viacúčelový športovo-oddychového areál pri ZŠ. 

Prvá žiadosť na dostavbu viacúčelového športovo-oddychového areálu bola podaná už v roku 

2022. Obec reagovala na túto výzvu a vypracovala projekt. Žiadosť spĺňala všetky formálne 

náležitosti a bola posunutá  na hodnotenie odbornej komisii Športová infraštruktúra. Komisia 

odporučila správnej rade poskytnúť príspevok na projekt pre všetky žiadosti, ktoré dostali 

bodové hodnotenie minimálne 42 bodov. Naša žiadosť nedosiahla túto stanovenú hranicu 

a príspevok nám z tohoto dôvodu neposkytli. 
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V rámci tejto výzvy sme konzultovali s odborným garantom možnosť sa opätovne zapojiť aj 

tento rok, avšak bodovací systém projektu nám neumožňuje získať dostatočný počet bodov na 

úspešnosť v tomto projekte, ktorý bol hlavne zameraný na výšku investície, spolufinancovanie, 

energetickú hospodárnosť, zelené strechy, či je areál vhodný pre športových reprezentantov, 

bezbariérovosť a pod. 

Po prehodnotení daných skutočností sa obec rozhodla nezapojiť sa do tejto výzvy a bude hľadať 

iné možnosti financovania. 

 

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ berú na vedomie informácie z bodu Rôzne. 

  

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za 

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

 

Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie z bodu Rôzne. 

 

Pripomienky poslancov 

 p. Beáta Badibangová - informovala o príprave nového komunitného plánu obce, 

oslovila poslancov, ktorí by mali záujem na ňom participovať, aby sa prihlásili. 

Komunitný plán bude počas jeho prípravy zasielaný poslancom na pripomienkovanie. 

Jeho dokončenie a schválenie by malo byť na jeseň roku 2023.  

      - tiež upozornila na jamy na ceste pri DONG HEE 

 Mgr. Iveta Tarabová - informovala o sociálno-psychologickom poradenstve, ktoré 

organizovala sociálna komisia dňa 11.3.2023 - zúčastnilo sa 7 občanov, v budúcnosti 

sa zabezpečí využívanie bezplatných služieb advokáta 

    - informovala sa o obsadení pozície projektového manažéra obce 

 p. Ivan Melo a p. Ján Trnovec - informovali sa o oprave podlahy v telocvični a 

upozornili na zatekanie do haly a poškodenú parapetu od multifunkčného ihriska 

 PhDr. Mária Beháňová - otvorila otázku platového ohodnotenia starostu v ďalšom 

funkčnom období. Plat starostu (stanoveného súčinom priemernej nominálnej mzdy 

národného hospodárstva k 31.12. za predchádzajúci rok a násobkom platovej skupiny 

podľa počtu obyvateľov) je možné  navýšiť do maximálnej výšky 60 %. OZ v Strečne 

schválilo uznesením č. 8 zo dňa 18.12.2018  starostovi zvýšenie platu o 25%. V 

rozprave poslancov sa porovnávali zvýšenia platov v okolitých obciach s 

porovnateľným počtom obyvateľov. Taktiež starosta obce nie je vo svojej funkcii prvé 

obdobie, svoj mandát, spoľahlivosť si obhájil už štvrtýkrát. Obec Strečno má navyše 

spoločný stavebný úrad a s tým prislúchajúce povinnosti. Rovnako sa obec aktívne 

zapája a využíva možnosti čerpania nie malých projektov, ktoré si vyžadujú nielen 

manažérsku koordináciu zamestnancov obce, dodávateľov a inštitúcií, ale aj  technickú 

a odbornú orientáciu v problematike. Počas rozpravy poslancov OZ padli rôzne návrhy 
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o zvýšenie platu starostovi. Nakoľko sa väčšina poslancov priklonila k výške 35 %, 

následne sa o tomto návrhu hlasovalo. 

 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - proti 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - proti 

p. Vojtech Oberta - za 

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 7, proti - 2, zdržal sa - 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie z bodu Rôzne. 

 

Starosta dal hlasovať za podnety a pripomienky poslancov: 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - za 

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 9, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 0. 

Poslanci OZ berú podnety a pripomienky poslancov na vedomie. 

 

Bod č.13: Záver – ukončenie 

Starosta obce sa poďakoval poslancom a prítomným občanom obce za účasť na zasadnutí OZ 

a následne zasadnutie OZ ukončil. 

 

 

Zapísala:  

Ing. Ivana Tavačová................................                                                                                       

Dňa: 13.3.2023 

 

Zápisnicu overili:  

1.       ............................................ 

2.       ............................................ 


